
 

 

 

  

 

 
Institutionsbestyrelsesmøde Marslev Skole og Børnehus 

 

 

Tirsdag d. 6./11.- 2018 kl. 18.30-21.00 
Deltager: Peter, Helle, Dorthe, Anne-Birgitte, Jytte, Carina, Molly, Michael, 
Sahar, Diana, Sendi og Lene  
Ordstyrer: Jytte 
Referent: Lene  
 

 
Kl. Nr. Punkt  

18.30 1.  Godkendelse af referat  
 
Godkendt  
 

 

18.35 2.  Situationen lige nu – orientering fra formand og ledelse.  
 
Orientering om, at der i dag er konstitueret en skoleleder: 
Bente Lund Hansen og en viceinspektør: Birgit Landtved på 
Nymarken.  
Peter orienterer om situationen fra Hans Henriks fratræden 
indtil nu.  
Snak om, hvordan vi kan bakke op om HH.  
 
 

 

18.50 3.  Hvordan kommer vi videre herfra ?  
Peter og Camilla skal fortsætte med at puste til sagen og 
holde fast i at få en plan. Vi mangler en plan for økonomi 
mv.  
I forhold til en fremtidig ansættelsesudvalg skal vi være 
opmærksomme på vores antal i udvalget. Vi skal være nok. 
Arbejdsgrupper Jf. Dialogmøde – hvor langt er vi? Ingen har 
hørt noget.  
Fremadrettet: Vi fortsætter med at være nysgerrige – men vi 
har også brug for at arbejde videre og vise, at vi står.  
 
 

 

19.30 4.   Status på det nye Børnehus. ( Jytte)  
Indvendigt går det fremad – nøglerne fås efter planen d. 21. 
december.   
 
Udvendigt sker der ingenting. Det er en ret stor udfordring.  
Bestyrelsen opfordrer til at  
der ikke flyttes over i det nye børnehus før det hele er klart.  
 
Planlægningen er i gang med brugen af det nye hus.  
 
 
 

 

19.40 5.  Regnskab 2018 – budget 2019 (Jytte) 
Det er svært at få overblik over økonomien på grund af 
reguleringer - det er uigennemsigtig. Der er reguleringer i 
forhold til kommende skolebørn SFO takst –  
Dagplejen kommer ind under daginstitutionen – men der 
mangler en afklaring omkring tilsynsopgaven.  
Besparelser: Der skal findes administrativ besparelse i 

 

Marslev Skole- og Børnehus 

Marslev Byvej 41 

5290 Marslev 

Tlf.: 65151340 

Marslev-skole@kerteminde.dk 

www.marslev-skole.dk 
 
Dato 6.11.2018 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/2 daginstitutionen på 63000kr ( der findes dog ikke nogle 
administrativ )  og derudover kommer der en 
rammebesparelse på 68000kr  
Det ser svært ud – der er skåret ind til benet.  
I forhold til vuggestuepladser, så er der mulighed for 10 
pladser i Marslev børnehus.  
 
 
 
 

20.00 6.  SWOT:  næste møde – tid – evt. en ny gennemgang og tid til 
samtalen. 
 
 
 

 

 7.  Elektronisk udstyr i SFO :   
Dorthe havde spurgt personalet om begrundelsen. Det 
handler om, at nogle børn har mulighed af at profitere her – 
det er typisk dem, som ikke er til sport. Det er det sociale 
aspekt, som vægter.  
Børnene kan lægge deres udstyr i deres skuffe i SFO. 
Der vil være en voksen, som er nysgerrig på spillene og de 
sidder sammen. Den voksne kan også spille mod børnene.  
Det drejer sig om udelukkende fredag eftermiddag.  
Det giver mulighed for en relation til andre børn end dem, 
som man spiller fodbold.  
Der bliver hele tiden vurderet om det giver mening 
pædagogisk.  
Problematikken er, at ikke alle børn har lov til at få Ipad 
med. Det er også en mulighed at tage andre spil med.  
Det kan være svært at se sammenhæng til de mobilregler, 
der er i skoledelen. SFO er fritiden.   
 
 
 

 

20.40 8.  Nyt fra: 
Børnehuset  
SFOen 
Skolen: Nyhedsbrev vedhæftet.  
Bestyrelsen:    
 

 

 
Nyt møde d. 3. december  
SWOT – medsend som bilag.  
Computer på skolen – det er de ikke rustet til – hvordan gør vi i fremtiden? Arbejder alle 
med Ipad fra 0. – 6. klasse. Og så efterfølgende på Computer.  
 
 


